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„Myślę,  że  w  niedługim  czasie  uda  nam  się  przedstawić
propozycję powołania rady doradczej, która byłaby zapleczem
dla rządu, złożonej z przedsiębiorców” – powiedziała premier
Beata Szydło w zeszłym tygodniu podczas Forum Ekonomicznego w
Krynicy.

„Byłam na panelu z udziałem firm rodzinnych i tam zwrócono się
do mnie z prośba, ażeby stworzyć jakąś możliwość konsultacji i
wzajemnych spotkań po to, żeby rozmawiać o problemach tego
sektora” – relacjonowała premier.

„Myślę, że w niedługim czasie uda nam się przedstawić taką
propozycję  powołania  jakiejś  rady  doradczej,  która  byłaby
zapleczem  dla  rządu  właśnie  złożonej  z  przedsiębiorców”  –
powiedziała premier dziennikarzom. Przypomniała, że PiS już
podczas kampanii wyborczej zapowiadało powołanie „narodowego
forum przedsiębiorców”.
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